

TABLE OF CONTENTS

目 录

Intelligent Gateway Design for Industrial Lighting System
(面向工业照明系统的智能网关设计)

X. L. PANG, X. CHEN, J. YUAN.....121

Object-Oriented Representation for OWL Ontology Knowledge Base
(OWL 本体知识库的面向对象表示)

S. H. ZHANG, Y. Z. ZHANG.....132

Construction and Application of the Digital Curriculum Resources
(数字化课程资源构建及应用)

H. JU, J. X. BAO, Y. Y. FENG.....142

Establishment of Traceability System of Agricultural Products Based on Needs
(基于需求的农产品质量追溯体系建设)

R. CHEN, S. Y. HAO, W. SU, H. ZHANG.....146

A Survey of Computational Methods for Protein Complexes Prediction Based on Static PPI Networks
(基于静态网络的蛋白质复合物预测方法综述)

Y. YU.....151

Asynchronous Convolution Acceleration Algorithm Based on 4×4 Convolution Kernels
(基于 4×4 卷积核的异步卷积加速算法研究)

H. B. CHENG, L. Y. YU, P. F. LI, H. T. ZHANG, A. P. HE, Y. YANG.....160

A Method of Hierarchical Reconfiguration of Flow Chart Reversing from C Source Code
(一种 C 源代码逆向流程图分层重构的方法)

F. J. JI, Z. T. WANG.....168

Research on Integration of National Defense Transportation Fundamental Data Management System Based on Web GIS
(基于 Web GIS 的国防交通基础数据管理系统集成研究)

X. N. NIU, J. LIN.....177

Realization of Collaborative Design Scene Based on Web
(基于 Web 的产品协同设计场景的实现)

J. J. WANG, X. L. SHAO, H. C. LI, M. M. YAO.....188

Application of Network Systems Management Cloud Service Based on Open Source Zabbix
(基于开源 Zabbix 的网络系统管理云服务与实践)

T. G. CAO, X. R. LI.....200